

NO ONE IS ILLEGAL MARCH ON OTTAWA JUNE 18-25, 2005



RESISTING THE WAR ON IMMIGRANTS AND REFUGEES

Solidarity Across Borders is a Montreal-area campaign initiated by several groups active in defending the rights of migrants, immigrants and refugees. The majority of groups within Solidarity Across Borders are self-organized committees of persons directly affected by repressive anti-immigrant and 'anti-terrorist' laws and regulations in Fortress North America. We have mobilized in opposition to the detention and deportation of migrants, against security certificates, and for the regularization of all non-status persons living in Canada. We have organized demonstrations and cultural events, protested in front of immigration offices, circulated petitions, occupied offices, roused the media, produced our own newspaper, supported each other's day-to-day campaign work, and called for dignity and justice in the name of immigrants and refugees here and everywhere.

In addition to the specific demands of each group comprising Solidarity Across Borders, the network maintains four principal demands:

- The regularization of all non-status persons
- An end to deportations
- An end to the detention of migrants, immigrants and refugees
- The abolition of security certificates

Join us as we carry these demands to Ottawa. For every arbitrary detention, for every summary deportation, for every minute spent in jail without charge or trial, for every anxious and dehumanizing day spent waiting for status - all the days, months and years that this government has stolen from us, we will take back minute by minute, with every step, on a 7-day march from Montreal to Ottawa. Join us and take back stolen time.

**NO DEPORTATIONS NO DETENTIONS
NO SECURITY CERTIFICATES STATUS FOR ALL!**



**FOR MORE INFORMATION
AND TO GET INVOLVED:**
sansfrontieres@resist.ca
(514) 859-9023
www.solidarityacrossborders.org

Some of the groups comprising Solidarity Across Borders: The Coalition Against the Deportation of Palestinian Refugees, The Human Rights Action Committee, The Action Committee of Non-Status Algerians, Action Colombienne, The Catholic Congolese Community of Montreal, The No One is Illegal Collective (Montreal), The Justice Coalition for Adil Charkaoui, The Immigrant Workers' Center, The Support Committee for Basque Political Prisoners, South Asian Women's Community Center, The Support Center for Migrant Agricultural Workers, as well as individual refugees and non-status persons.

PERSONNE N'EST ILLÉGAL MARGE SUR OTTAWA 18-25 JUIN, 2005



CONTRE LA GUERRE MENÉE AUX IMMIGRANT(E)S ET RÉFUGIÉ(E)S

Solidarité sans frontières est une campagne basée dans la région de Montréal, mise sur pieds par plusieurs groupes actifs dans la défense des droits des migrant(e)s, immigrant(e)s et réfugié(e)s. La majorité des groupes qui composent Solidarité sans frontières sont des comités autonomes de personnes directement affectées par les lois et réglementations anti-immigrantes et « anti-terroristes » en vigueur dans la Forteresse Amérique du Nord. Nous nous sommes mobilisés en opposition à la détention et à la déportation des immigrant(e)s, contre les certificats de sécurité et pour la régularisation de toutes les personnes sans-statut qui vivent au Canada. Nous avons organisé des manifestations et des événements culturels, fait circuler des pétitions et occupé des bureaux. Nous avons provoqué les médias et produit un journal. Nous soutenons mutuellement le travail des campagnes au quotidien, et nous revendiquons la dignité et la justice pour les immigrant(e)s et réfugié(e)s d'ici et de partout.

En plus des demandes spécifiques de chaque groupe membre de Solidarité sans frontières, le réseau soutien quatre revendications principales :

- La régularisation de tout(e)s les sans-statut
- La fin des déportations
- La fin de la détention des immigrant(e)s et réfugié(e)s
- L'abolition des certificats de sécurité

Maintenant nous allons marcher sur Ottawa. Pour chaque détention arbitraire, pour chaque déportation sommaire, pour chaque minute passée en prison sans accusation et sans procès, pour chaque jour passé dans l'angoisse de l'attente d'un statut - tous les jours, mois et années que ce gouvernement nous a volé, nous les reprendrons minute par minute, à chaque pas, lors de notre marche de 7 jours de Montréal à Ottawa.

**NON AUX DÉPORTATIONS NON AUX DÉTENTIONS
POUR L'ABOLITION DES CERTIFICATS DE SÉCURITÉ
UN STATUT POUR TOU(TE)S!**



**POUR PLUS D'INFO
ET POUR S'IMPLIQUER:**
sansfrontieres@resist.ca
(514) 859-9023
www.solidaritesansfrontieres.org

Parmi les groupes qui composent la coalition Solidarité sans frontières se trouvent: La Coalition contre la déportation des réfugiés Palestiniens, Human Rights Action Committee, Le Comité d'action des sans-statut Algériens, La Voix des Ancêtres-Haiti, Action Colombienne, La Communauté Catholique Congolaise de Montréal, Le Collectif Personne n'est illégal - Montréal, La Coalition Justice pour Adil Charkaoui, Le Centre des travailleurs et travailleuses immigrants, Le Comité d'appui aux prisonniers politiques Basques, Le Centre communautaire des femmes sud-asiatiques de Montréal, Centre d'appui aux travailleurs migrants, ainsi que des individus réfugié(e)s et des personnes sans-statut.